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ورزش

گفتوگو

 لیگ هند در سال  های اخیر پیشرفت نسبتا خوبی داشته 

اما هنوز نتوانسته خود را بین لیگ  های معتبر آسیایی مطرح 

کند. آنها در لیگ قهرمانان امســـال تنها یک نماینده و آن 

 هم در مرحله نخســـت پلی آف داشتند که با شکست برابر 

الرفاع بحرین خیلی زود از دور مســـابقات کنار رفت. تیم 

اف ســـی  گوا نماینده این کشور در رقابت  های فصل آینده 

لیگ قهرمانان اســـت و به تازگی اخبـــاری مبنی بر تمایل 

این باشـــگاه برای به خدمت گرفتن روزبه چشمی، مدافع 

ملی پوش استقلال منتشر شده و این احتمال وجود دارد 

که چشـــمی در پایان فصل از جمع آبی پوشان جدا شده و 

به عنوان اولین لژیونر ایرانی راهی لیگ هند شود. در این 

فصل چندین بار خبر پیشنهاد های خارجی مدافع استقلال 

مطرح شده و حتی رسانه  های ترکیه ای از احتمال همبازی 

شدن او با مجید حسینی در ترابزون اسپور خبر دادند، اما 

درنهایت او در استقلال ماندنی شد.

    خریدیفوقالعادهبرایگوا

ســـایت The Bridge هند در گزارشـــی از پیشـــنهاد این 

تیم برای به خدمت گرفتن مدافع ایرانی می نویســـد: »تیم 

اف سی گوا که در رقابت  های سوپرلیگ هند حضور دارد، 

مذاکراتی را برای به خدمت گرفتن روزبه چشـــمی، مدافع 

ایرانی که سابقه حضور در جام جهانی 2018 به همراه تیم 

ملی کشـــورش را دارد، انجام داده اما فعلا به دلیل قیمت 

بالای او، این مذاکرات به نتیجه ای نرسیده و ممکن است 

حضور این بازیکن در لیگ هند منتفی شود. چشمی 26 

ســـاله هم  اکنون در باشگاه استقلال ایران عضویت دارد و 

در جام جهانی روسیه نیز در نخستین بازی ایران به میدان 

رفت، اما دو بازی بعدی را به دلیل مصدومیت از دست داد. 

او در تابســـتان گذشته در آستانه حضور در لالیگا بود اما 

انتقال به رئال ساراگوســـا درنهایت منتفی شد. گوا که در 

این فصل عنوان قهرمانی لیگ را در  بخش عادی به دست 

آورده اســـت، به عنوان نماینـــده هند در رقابت  های فصل 

آینده لیگ قهرمانان آسیا معرفی شده، اما از دست دادن 

چند بازیکن باعث شـــده سران باشگاه به فکر تقویت تیم 

خود در پست  های مختلف باشند. پس از جدایی سرجیو 

لوبرا، سرمربی این تیم و پیوستن او به تیم مومبای سیتی، 

ســـتاره  های این باشـــگاه نیز یکی پس از دیگری درحال 

پیوســـتن به ســـرمربی اسپانیایی خود هســـتند. ماندار 

رائودســـای، کاپیتان این تیم نخســـتین بازیکنی بود که 

جدا شـــد و پس از او مانویر سینگ نیز به تیم ATK رفت. 

در تازه ترین انتقال، مورتـــادا فال، مدافع کلیدی گوا نیز 

راهی بمبئی شـــده تا در این شهر فوتبالش را ادامه دهد 

و ســـه بازیکن دیگر هم شـــایعات حضورشان در این تیم 

مطرح اســـت. در چنین اوضاعی، باشگاه به دنبال خرید 

چند بازیکن خارجی است تا جای خالی ستاره هایش را پر 

کند. برای فصل آینده قوانین لیگ هند تغییر چندانی در 

زمینه خرید بازیکن خارجی نخواهد داشت و به همین دلیل 

گوا طبق قوانین AFC حداکثر می تواند 4 بازیکن خارجی 

در ترکیب خود داشـــته باشد که یکی از آنها باید آسیایی 

باشـــد. به همین دلیل آنها در پســـت مدافع وسط ترجیح 

می دهند از ســـهمیه آســـیایی خود استفاده کنند و روزبه 

چشمی اصلی ترین گزینه این تیم است. با توجه به تجربه 

بالای روزبه، این تیم در مسابقات فصل بعد لیگ قهرمانان 

می تواند با امیدواری بیشـــتری به دنبال حضور در مرحله 

گروهی باشد. چشمی می تواند خریدی فوق العاده برای 

گوا باشد به  شرطی که مدیران باشگاه کمی ولخرجی کرده و 

این مدافع ایرانی را برای حضور در لیگ هند راضی کنند.«

    ازدلپیروونستاتاژیان

تیم  های حاضر در ســـوپرلیگ هنـــد می توانند 7 بازیکن 

خارجی در ترکیب خود داشته باشند که در فصل گذشته 

اکثر آنها از این سهمیه خود استفاده کردند. آساموا ژیان، 

مهاجم غنایی معروف ترین بازیکنی بود که در فصل گذشته 

لیگ هند که بهمن ماه گذشـــته به پایان رســـید، حضور 

داشت. البته در نخستین سال تشکیل سوپرلیگ این کشور 

ستاره  های بزرگی راهی هند شدند تا سطح این مسابقات 

بالاتـــر برود. نفراتی چون داوید ترزگـــه، نیکولاس آنلکا، 

میکائیل سیلوســـتره و حتی الساندرو دل پیرو و الساندرو 

نستا؛ ستاره  های سال  های قبل فوتبال ایتالیا. بااین حال 

اکثـــر آنها پس از یک فصل این کشـــور را ترک کردند و در 

فصول بعدی نیز برخی بازیکنان مشهور ازجمله نیکولاس 

آنلکا، دیمیتار برباتوف و تیم کیهیل حضور در لیگ هند را 

تجربه کردند. این کشور هم اکنون در رده هشتم لیگ  های 

غرب آسیا قرار دارد و با اینکه در فصل گذشته یک سهمیه 

در دور دوم پلی آف لیگ قهرمانان داشـــت، در رقابت  های 

این فصل این سهمیه افت کرد و به دور اول پلی آف منتقل 

شد که نماینده این کشور در همان دور نخست حذف شد.

در شـرایطی  کـه همـه منتظـر اعـلام 

زمـان شـروع تمرینـات تیم های ورزشـی 

هسـتند، برخـی از رشـته های ورزشـی 

از سـرگیری  بـرای  شـانس بیشـتری 

تمرینـات و مسابقات شـان دارنـد، امـا برخـی از رشـته های پرتمـاس مثـل کشـتی، 

ورزش هـای رزمـی و آبـی بایـد مدت بیشـتری منتظر بمانند چراکه از نگاه کارشناسـان 

سـلامت پرخطـر هسـتند و به خاطـر تمـاس زیـاد ورزشـکاران بـا یکدیگـر به شـیوع 

بیشـتر ویروس کرونـا کمـک می کننـد. سـرمربی تکوانـدوی بانـوان دانشـگاه آزاد نیـز 

به همین دلیـل امیـد زیادی به برگزاری لیگ امسـال نـدارد. گفت وگوی »فرهیختگان« 

بـا ریحانـه زین العابدینـی را در ادامـه می خوانیـد.

از شرایط ورزشکاران تان در ایام قرنطینه خبر دارید؟
بله البته، بی خبر نیستم و مدام با آنها به صورت آنلاین در ارتباط هستم و تمرینات شان 

را در خانه یا فضای سـبز پیگیری می کنم. متاسـفانه فعلا که نمی توانیم تمرین کنیم 

و به همین جهت نمی توانیم نظارت مسـتقیمی روی آمادگی بدنی آنها داشـته باشـیم. 

در ایـن مـدت هـر 2 هفتـه یک بـار برنامـه تمرینـی جدیـدی را در گروه برای ورزشـکاران 

می گذاریـم و امیدواریـم کـه تـا پایـان اردیبهشـت مجـوز تمرینی صـادر شـود و اگر این 

اتفـاق رخ ندهـد شـاید مجبور شـویم در سـالن های خودمان بازیکنـان را در گروه های 

4 و یـا 6 نفـره فرابخوانیـم تـا آنهـا تسـت های آمادگـی را پشت سـر بگذارنـد و تمرینـات 

بدنسـازی را آغاز کنند.

اینکه رقابت ها چه سرنوشتی خواهند داشت و آیا قرار است لیگ تکواندو ادامه پیدا کند 
یا تعطیل شود را پیگیری کرده اید؟

خب، موضوعی که من می دانم این است که بازی ها در تیرماه ممکن است از سرگرفته 

شود، اما اگر بنابر شرایط ویروس در جامعه امکان برگزاری اش وجود نداشته باشد حتما 

جلسه ای می گذارند تا تعیین وضعیت شود. من شنیده ام که بسیاری از رشته های ورزشی 

لیگ را تا همین جا ادامه داده و در جلسه ای اعلام برنده هم کرده اند و شاید این اتفاق 

برای تکواندو حداقل در بخش بانوان هم رخ بدهد.

 یعنی امیدی به ادامه لیگ ندارید؟
من بعید می دانم که لیگ ادامه پیدا کند. چراکه تکواندو علاوه بر اینکه ورزش پرتماسی 

است، از لوازم مشترک هم استفاده می کند. به طور مثال ما از هوگو و ماسک مشترک 

استفاده می کنیم که این خودش می تواند خطرآفرین باشد. فدراسیون هم نمی تواند به هر 

ورزشکار یک دست لباس مجزا بدهد چون از لحاظ مالی می تواند بسیار سنگین تمام شود.

این طور به نظر می رسد که شما هم تمایل چندانی به ادامه رقابت ها ندارید.
اتفاقا برعکس است. ما 6 بازی خود را برگزار کرده ایم و تنها 3 بازی ساده باقی مانده که 

آنها را  هم می توانیم ببریم و حتی از پله چهارم به سوم جدول برسیم. اما برای ما جان 

ورزشکاران از همه چیز مهم تر است. این را هم بگویم که شاید اگر حکم به شروع مسابقات 

بدهند بسیاری از ورزشکاران و خانواده هایشان حاضر نباشند که در بازی ها حضور پیدا 

کنند و این می تواند برای مربیان و باشگاه ها معضلی جدید باشد.

البته آماده کردن مجدد ورزشـکاران هم کار سـختی اسـت چراکه شـنیده می شـود 
هر ورزشـکار باید به اندازه نیمی از زمانی که در قرنطینه بوده را صرف آماده سـازی 

مجـدد خود کند.
خب این هم درست است. البته شاید ما بتوانیم تمرینات بدنسازی را آغاز کرده و پیش 

برویم، اما قطعا در ورزش های رزمی مثل تکواندو، ورزشکاران نیاز به حریف تمرینی دارند 

تا در شرایط مسابقه قرار بگیرند. به خصوص بازیکنان ما که در طول سال مدام درحال 

رقابت بودند و علاوه بر لیگ در بازی های آماده سازی، انتخابی تیم ملی، انتخابی استانی 

و... به میدان می رفتند و قطعا باید آنها را مجددا در شرایط مسابقه قرار دهیم. اما شاید 

در شروع ما مجبور باشیم تنها از کیسه بوکس برای حریف تمرینی استفاده کنیم که 

شاید چندان موثر نباشد.

بازی در شهرهایی که از نظر مسئولان سفید است و خطری ورزشکاران را تهدید 
نمی کند نمی تواند گزینه مناسبی برای برگزاری بازی های باقی مانده باشد؟

اگر بشود که قبل از حضور در این شهرها از بازیکنان تست سلامت گرفته شود و سپس 

تیم ها 2 هفته در قرنطینه قرار بگیرند تا خیال همه از وجود مشکل در بین ورزشکاران 

راحت شود، می شود روی این موضوع هم فکر کرد. البته باید شرایط کاملا ایده آل باشد 

تا خیال همه راحت باشد. شما می دانید که مشکل فقط برای ورزشکاران نیست و من 

مربی که باید در 3 هفته 30 بازی را هدایت کنم و داورانی که فاصله شان حداکثر یک 

متر با ورزشکار است هم در این بین می توانند دچار مشکل شوند.

گزارش»فرهیختگان«ازبازتابپیشنهادگوابهمدافعاستقلالدررسانههایهند

قیمت بالا، مشکل اصلی هندی شدن چشمی

سرمربیتکواندویبانواندانشگاهآزاددرگفتوگوبا»فرهیختگان«:بعیدمیدانملیگامسالادامهپیداکند

شانس سومی داریم اما جان ورزشکار مهم تر است

منهایفوتبال

سیامک خاجی
روزنامهنگار

آرش محمدی
روزنامهنگار

لیورپولمانعرئالیشدنمانهمیشود

نشـــریه »میرر« انگلیس اخیرا اعلام کرده بود، رئال مادرید، سادیو مانه را یکی از 

اولویت هـــای خود برای فصل نقل وانتقالات تابســـتانی پیش رو در نظر گرفته و 

امیدوار است با پیشنهاد 140 میلیون پوندی )154 میلیون یورویی( لیورپول را 

برای فروش این مهاجم گلزن متقاعد کند، اما به نظر می رسد لیورپولی ها تمایلی به 

فروش مهاجم سنگالی خود ندارند. سایت »فوتبال اینسایدر« اکنون خبر می دهد 

لیورپول درنظر دارد برنامه  رئال برای به خدمت گرفتن مانه 27ساله را با ارائه پیشنهاد 

تمدید قرارداد به هم بزند. لیورپول پیشنهادی به این مهاجم سنگالی ارائه خواهد 

داد که ممکن اســـت او را تا پایان دوران حرفه ای اش در آنفیلد نگه دارد. مانه که 

در ســـال 2016 با قراردادی پنج ساله به ارزش 34میلیون پوند از ساوتهمپتون 

به لیورپول پیوســـت، تاکنون در 161 بازی برای این تیم به میدان رفته و 77 گل 

نیز به ثمر رسانده است. این مهاجم سنگالی تا پایان ماه ژوئن 2023 با لیورپول 

قرارداد دارد، این فصل هم آمار 18  گل  زده و 12 پاس گل را برجای گذاشته است.

آنتورپهمویلموتسرانمیخواهد

تیم فوتبال آنتورپ احتمالا برای فصل بعد دست به تعویض سرمربی خود خواهد زد 

و به نظر می رسد لاسزلو بولونی، سرمربی رومانیایی این تیم به پایان حضورش در این 

باشـــگاه نزدیک می شود. نتایج نه چندان خوب این مربی باعث شده سران باشگاه 

به دنبال جانشینی برای او باشند. سایت »فوتبال 24« بلژیک در این باره می نویسد: 

»ایـــن مربی رومانیایی به احتمال زیاد در پایان فصل از نیمکت آنتورپ جدا خواهد 

شد و خودش هم تمایل دارد در فضایی جدید به مربیگری بپردازد. هنوز مقصد او و 

همچنین سرمربی بعدی آنتورپ مشخص نیست. در چنین شرایطی باشگاه به دنبال 

سرمربی جدید خواهد بود و گفته می شود یکی از گزینه های آنها مارک ویلموتس 

است که پیش از این نیز نامش برای این تیم مطرح شده بود. در شرایط کنونی ظاهرا 

این باشگاه تمایلی به همکاری با ویلموتس ندارد و این مربی قطعا روی نیمکت این 

تیم نخواهد نشست.« جالب اینکه در نظرسنجی این سایت، 79درصد رای دهندگان 

ویلموتس را گزینه مناسبی برای تیم فصل بعد علیرضا بیرانوند نمی دانند.

سرداردرانتظارتعیینتکلیفمرتنز

ناپولی تا زمانی که تکلیف تمدید قرارداد دریس مرتنز، مهاجم بلژیکی اش مشخص 

نشود برای خرید سردار آزمون از زنیت روسیه اقدامی نخواهد کرد. روزنامه گاتزتا 

دلو اســـپورت در شماره دیروز خود با اعلام این خبر نوشت که این تیم ایتالیایی 

اگرچه مدت هاست سردار آزمون را به عنوان یکی از گزینه های جدی خریدهای 

تابستانی اش مدنظر دارد، اما تا زمانی که وضعیت ماندن یا جدایی ستاره بلژیکی 

مشخص نشود با زنیت وارد مذاکره نخواهد شد. قرارداد مرتنز در پایان فصل جاری 

به پایان می رســـد و فعلا مذاکرات بر سر تمدید آن به بن بست خورده، اما ناپولی 

همچنان امیدوار است بتواند مهاجمش را راضی به ماندن کند. از سوی دیگر سران 

باشگاه پیشنهادی 15 میلیون یورویی برای خرید آزمون آماده کرده اند تا درصورت 

جدایی مرتنز، این مهاجم ایرانی را به خدمت بگیرند. تنها مشکل ناپلی ها برای این 

انتقال این است که آزمون پاسپورت اروپایی ندارد و برای به خدمت گرفتن او باید 

یکی از سهمیه های غیراروپایی خود را از لیست خارج کنند.

@ f a r h i k h t e g a n d a i l y

پلپوگبادرگفتوگوبااکیپفرانسه:

ماندندرمنچسترمیتواندبهترینانتخابباشد

فوتبـال  تیـم  فرانسـوی  هافبـک 

باشـگاه منچسـتریونایتد انگلیـس 

در مصاحبـه بـا نشـریه فرانسـوی 

در  »اکنـون  کـرد:  خاطرنشـان 

شـرایطی هسـتم کـه یـک تغییـر جـدی برایـم سـنگین خواهـد بـود و بایـد 

بگویـم مانـدن در منچسـتر یونایتـد می توانـد بهترین انتخاب باشـد.« متن 

گفت وگـوی اکیـپ بـا پـل پوگبـا را در ادامـه بخوانیـد.

درچندماهگذشتهپیشنهادهایعجیبوغریبزیادیداشتیو

بهنظرمیرسدنسبتبهآنهاچندانبیرغبتنبودهای!

بله همین طور است، پیشنهادهای عجیب و شاید ارزشمند. به هرحال برای 

من بسیار مهم است که مشتریان بزرگی داشته باشم و دوست ندارم به آنها 

بی احترامی شود. تلاش کردم از طریق مدیر برنامه های خود همه آنها را بررسی 

کنم و این حق یک بازیکن خوب است. درنهایت یک مشتری حرفه ای می داند 

که مخاطب حرفه ای او نیز حق دارد به قرارداد خود پایبند باشد و من اولویت 

خود را در منچستر یونایتد می بینم، اما این پایبندی تا زمانی است که باشگاه نیز 

خود را پایبند تکالیفش بداند. اگر باشگاه مرا نخواهد یک ثانیه هم صبر نخواهم 

کرد اما اکنون شرایط را خوب می بینم و مشکلی بین من و تیم وجود ندارد.

شایددرمیانمشتریانتنامرئالمادریدازهمهمهمترباشد.ماجرا

بهکجارسیدهاست؟

رئال مادرید به ظاهر خیلی تلاش می کند اما واقعیت این است که آنها هیچ 

تلاش جدی درخصوص مذاکره با مدیر برنامه های من نداشته اند. مدیرعامل 

این باشگاه برای من شخصیت محترمی دارد اما در عالم حرفه ای واقعیت این 

است که از وعده های انجام نشده ناراضی هستم. آنها مدام در رسانه ها حرف 

می زنند اما چیزهایی را می گویند که من هرگز مشاهده نکرده ام. رئال مادرید تیم 

بزرگی است و نمی توانم علاقه خود را به چنین تیم بزرگی پنهان کنم اما من هم 

شرایطی دارم که معتقدم شرایط غیرطبیعی نیست و حق دارم اینها را عنوان کنم.

بهگفتهگرینویلتوباهمتیمیهایخودمشکلداری،ماجرااز

چهقراراست؟

این موضوعات چندان بغرنج نیست و در درون خانواده حل می شود. بین مربی 

و بازیکنان و گاه بین خود بازیکنان مشکلاتی به وجود می آید. در این مدت که 

درحال استراحت و ورزش در خانه بوده ایم همه مشکلات فراموش شده و ما 

اکنون تشنه بازی در کنار هم هستیم. شاید این استراحت برای فوتبال خوب 

بود. ما قدر همبازی های خود را می دانیم و اکنون با خودم می گویم دیگر با هیچ 

بازیکنی دچار مشکل نخواهیم شد و فوتبال را در آغوش خواهیم گرفت. ما تشنه 

فوتبال شده ایم و امیدوارم زودتر همه چیز آغاز شود.

برایکمکبرایچندبیمارستاندر

فرانسهمبالغیراجمعآوریکردهبودی.

صحتداردکهدرنحوهپرداختآنهادچار

مشکلشدی؟

مشکل خاصی در کار نبوده، من اصرار داشتم 

حتما در بیمارستان مناطق محروم فرانسه 

به خصوص برای پناهندگان هزینه شود 

اما دولت فرانسه اصرار داشت پول 

را دریافت کند و خودش روی آن 

مدیریت داشته باشد. من مشکل 

خاصی ندارم و به دولت اعتماد 

می کنم، می دانم که آنها در 

بهترین جا این پول را هزینه 

خواهند کرد، بنابراین مشکل 

به سرعت حل شد.

مصاحبهروز

بابک سرانی آذر
مترجم

سایت روزنامه 
w w w.farheekhtegan . i r

خوشخبر:بافدراسیونقهرنیستم
امیر خوش خبر، سرپرست تیم  ملی والیبال در گفت وگو با ایسنا، در مورد احتمال 

ایرانی بودن سرمربی آینده تیم  ملی گفت: »طبیعتا هیچ گاه مربی ایرانی را برای 

حضور در تیم  ملی نفی نمی کنم، اما با توجه به رویدادهای مهمی که در پیش 

داریم بهتر است مربیان ایرانی با مسائل علمی سطح جهانی آشنا شوند و اطلاعات 

خود را کاملا به روز کرده باشند. با توجه به اینکه هر مربی ای بیاید زمان اندکی 

دارد که با تیم ملی ایران تا شروع مسابقات کار کند، اندکی  کار دشوار است. اگر 

مربی خارجی انتخاب کنند درگیر مسابقات باشگاهی خودش است و تا بخواهد 

کار با تیم ملی ایران را شروع  کند، زمان کافی وجود نخواهد داشت. با توجه به 

رویدادهای مهمی که والیبال ایران در پیش دارد، سرعت فدراسیون در انتخاب 

سرمربی می تواند نقش بسیار مهمی بازی کند.«  

او درباره شایعه قهرکردن با فدراسیون اظهار کرد: »واقعا این طور نیست و من قهر 

نکرده ام. بنده کارمند وزارت ورزش  و سرباز ورزش این کشور هستم ، هرکجا که 

دستور بدهند همانجا خواهم بود، اما در والیبال هم ما سرپرست های خوبی داریم 

که می توانند این مسئولیت را به خوبی بر دوش بکشند. با این حال اگر مجدد 

بگویند به سرپرستی تیم  ملی برگردم، با جان و دل برمی گردم.«

آگهی تغییرات شرکت نمک کوهستان کویر دریا شرکت با مسئولیت محدود 

به شـــماره ثبت 504359 و شناســـه ملی 14006508345 به اســـتناد 

صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1398/03/20 تصمیمات ذیل 

اتخاذ شـــد: تعداد اعضای هیات مدیره به 2 نفر تغییر یافت و ماده مربوطه در 

اساسنامه اصلاح گردید. 
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آگهی تغییرات شرکت آنین کاغذ سنگی شرکت سهامی خاص به شماره ثبت 547007 و 

شناسه ملی 14008606735 به استناد صورتجلسه هیات مدیره مورخ 1398/12/26 و 

اجازه مجمع عمومی فوق العاده مورخ 1398/11/15 سرمایه شرکت از مبلغ 200000000 

ریال به مبلغ 55200000000 ریال منقسم به 55200000 سهم 1000 ریالی با نام از 

طریق مطالبات حال شده افزایش یافته و ماده مربوطه در اساسنامه به شرح فوق اصلاح و ذیل 

ثبت از لحاظ افزایش سرمایه در تاریخ فوق الذکر تکمیل امضا گردیده است. 

سازمانثبتاسنادواملاککشور
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تاسیس شـــرکت با مســـئولیت محدود بهره وری آب و توســـعه انرژی بهاران در تاریخ 

1399/02/14 به شـــماره ثبت 557504 به شناســـه ملی 14009115941 ثبت و 

امضـــا ذیل دفاتر تکمیل گردیده که خلاصه آن به شـــرح زیر جهت اطلاع عموم آگهی 

می گردد. موضوع فعالیت: ارزیابی و بازنگری طرح های در دست اجرا و اجرای طرح ها 

و برنامه های مربوط به امور تحقیقات و پژوهشی انجام کلیه امور خدمات مشاوره فنی، 

بازرگانی جهت بازاریابی فروش، نصب، راه اندازی و بهره برداری تکنولوژی های مدیریت 

انرژی اعم از سیستم های ام وی سی، راکتورهای حرارتی تولید آب و انرژی و سایر دانش های 

فنی مربوطه خدمات مشاوره و مهندسی در امور عمرانی، صنعتی و تولیدی و همکاری 

با نهادهای اجرایی علمی و پژوهشی کشور در زمینه های فوق درصورت لزوم پس از اخذ 

مجوزهای لازم از مراجع ذی ربط مدت فعالیت: از تاریخ ثبت به مدت نامحدود مرکز اصلی: 

استان تهران - منطقه 14، شهرستان تهران، بخش مرکزی، شهر تهران، محله جهاد، خیابان 

ولیعصر، خیابان دکتر سیدحسین فاطمی، پلاک 15، طبقه ششم، واحد 11 کدپستی 

1431695175 سرمایه شخصیت حقوقی عبارت است از مبلغ 100000000 ریال 

نقدی میزان سهم الشـــرکه هر یک از شـــرکا آقای میرابوطالب دوراندیش به شماره ملی 

1729040519 دارنده 34000000 ریال سهم الشـــرکه آقای محمدکاظم واحدی 

به شـــماره ملی 3240216231 دارنده 33000000 ریال سهم الشرکه آقای علیرضا 

بهرامی جوین به شماره ملی 5739843677 دارنده 33000000 ریال سهم الشرکه 

اعضای هیات مدیره آقای میرابوطالب دوراندیش به شـــماره ملی 1729040519 و به 

ســـمت عضو هیات مدیره به مدت 2 سال و به سمت رئیس هیات مدیره به مدت 2 سال 

آقای محمدکاظم واحدی به شماره ملی 3240216231 و به سمت مدیرعامل به مدت 

2 سال و به سمت عضو هیات مدیره به مدت 2 سال آقای علیرضا بهرامی جوین به شماره 

ملی 5739843677 و به سمت نایب رئیس هیات مدیره به مدت 2 سال و به سمت عضو 

هیات مدیره به مدت 2 ســـال دارندگان حق امضا: کلیه اوراق و اســـناد بهادار و تعهدآور 

شرکت ازقبیل چک، سفته، بروات، قراردادها عقود اسلامی با امضای مدیرعامل و یکی 

از اعضای هیات مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. همچنین کلیه نامه های عادی 

و اداری، با امضای مدیرعامل در سربرگ شرکت معتبر می باشد. اختیارات مدیرعامل: 

طبق اختیارات مندرج در اساسنامه و مواردی از اختیارات هیات مدیره که به مدیرعامل 

تفویض می شود. اختیارات مدیرعامل: طبق اساسنامه روزنامه کثیرالانتشار فرهیختگان 

جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید. ثبت موضوع فعالیت مذکور به منزله اخذ و 

صدور پروانه فعالیت نمی باشد. 
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